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1. Welkom:  
 
De voorzitter van de sportraad verwelkomt alle leden.   
 
2. Goedkeuring verslag:   
 
Opmerking betreffende punt 6 “  Tielenhei ‘vaccinatiecentrum’ + impact “  : Ook het 
zaalvoetbalgebeuren zal van dit gegeven de nodige hinder hebben. Inspanningen zijn gedaan 
door de club om tijdens deze periode de thuiswedstrijden om te vormen naar uitwedstrijden. 
 
3. Voorstelling  Mv. Gitte Wouters (  Zie bijlage )  
 
Opvolging punten  
 
1. Sportlaureaten 2020 , alternatief sportlaureatenviering: communicatie is gebeurd: 
 
Alle sportlaureaten hebben hun cadeau cheque reeds ontvangen op uitzondering van de korfbalclub 
Vobako.  Dit zal gebeuren op korte termijn is samenspraak met de betrokken verantwoordelijken.    
 
2. Tielenhei ‘vaccinatiecentrum’ + impact :  
 
De gemeente drukt hun dankbaarheid uit naar de getroffen clubs om mee oplossingen te zoeken 
in deze moeilijke periode.   
 
3. Regionale bespreking zwembad Netepark. (Herentals en omliggende gemeenten): 
 
Momenteel is er geen verandering op uitzondering van de bekrachtiging om mee te participeren 
door het schepenbestuur.  
 
4. Probleem zwerfvuil skateparkomgeving. 
 
Mv. Gitte Wouters volgt dit mee op samen met de politiezone. Acties zijn momenteel vb. het 
bord dat aangeeft dat men hier filmt, overleg met de Kastelse jongeren, … 
 
5. Opmaak voetbalveld naast sporthal Tielenhei: 
 
Is afgerond 
 



6. Vraag om ruimte/locatie voor Padel-terreinen: zeer veel vraag en interesse: 
 
Vanuit de gemeente is er hierover nog geen beslissing, Privé initiatieven zijn mogelijk maar de 
gemeente zal dit van kort bij mee opvolgen gezien de recente artikelen in de krant naar 
geluidshinder.   
 
7. Ideeën voor buitenterrein naast Duineneind: Beach-volleyterreinen, outdoor fitness: 
 
Op korte termijn zal er een bevraging zijn bij de bewoners en verenigingen voor eventuele 
invullingen op korte termijn. Deze voorstellen zullen midden mei verder besproken worden. We 
spreken dan van voorstellen waar er minimale kosten/werken aan verbonden zijn.   
 
8. Project beweegbanken: 
 
We zitten hier een de beginfase van dit initiatief. De locatie die momenteel in het oog springt is 
het pleintje aan het OC Kasterlee . Deze locatie is gekozen uit strategisch oogpunt naar 
gebruikers. ( rusthuis, okra, gebruikers van het ontmoetingscentrum Kasterlee ) . Mv. Gitte 
Wouters volgt dit mee op.    
 
9. Project Bike2school:  
  
Dit project gaat van start op 01/09/2021.  
 
10. Project 10.000 stappen: 
 
Dit project is lopende en zal nog verder uitgewerkt worden.   
 
11. LRV Tielen versus HBHV 
 
De ontmanteling is volop bezig. De gemeente geeft hier ondersteuning onder de noemer van het 
bezorgen van containers ter verplaatsing/verwijdering. Indien er noodzakelijke aanpassing nodig 
zijn zal de gemeente Kasterlee deze invullen.  
 
12.  Infrastructuursubsidies 2020.  
 
Er was nog een 4 de dossier tijdig binnen gekomen bij de gemeente. De sportclub KFC De 
Kempen had een dossier opgemaakt ter vernieuwing van hun verlichting. Dit dossier is mee 
opgenomen in de verdeling. Een groep van vertegenwoordigers ( met uitzonderingen van leden 
die een dossier hebben ingediend in naam van aan hun verbonden sportclub ) van de sportraad 
heeft hierover advies gegeven. Zo zullen de clubs waarvan het dossier conform de 
reglementering facturen ( conform het project ) mogen binnenbrengen tot het bedrag van 4000 
Euro. Belangrijk is wel dat deze facturen niet overdraagbaar zijn naar het volgende jaar. Deze 
moeten dus uiterlijk tegen eind december 2021 bezorgd zijn aan de financiële dienst van de 
gemeente ter terugbetaling. 
Momenteel is er ook een werkgroep bezig het subsidiebeleid te herbekijken.       
 
 13. Infrastructuur subsidies  (125 000 € / jaar ) voor sport.  
 
Ksk Kasterlee is bezig met de opmaak van een dossier om het veld naast de sporthal te 
vervangen naar een kunstgrasveld . Om dit gegeven te financieren zal er getracht worden om met  
( meerdere ) club(s) samen te werken. Het zou hier gaan om een trainingsveld en geen officieel 



wedstrijdveld. Wanneer alle informatie beschikbaar is ( offerte, samenwerking club(s) ) zal dit 
overgemaakt worden aan de betrokken diensten van de gemeente  
 
14. Varia punten lopende . 

 
- Er is geen verduidelijking ( bord Korfbal ) aanwezig aan de velden/parking. Dit zou zeker 

een meerwaarde zijn om buitenstaanders beter op de hoogte te brengen.  
Er is al een extra bord geplaatst aan de Molenstraat, de overige borden zijn er nog niet. 
Verdere opvolging, planning voorzien voor begin 2021.  
Er is duidelijkheid over de juiste benaming  Molenstraat of  Meulenstraat. Dhr. Jef Proost 
heeft in het verslag van 06/09/2005 de benaming van het sportcentrum teruggevonden nl. 
Meulenstraat .   
 
De beslissing is genomen over deze site. Vanaf heden spreken we enkel nog over de 
Molenstraat . De nodige borden worden aangepast.  

 
- Er is nog geen duidelijkheid wat er gaat gebeuren met de infrastructuur van de 

Molenkring. Wat met de container, wie komt er mogelijks in de gebouwen, enz… De 
gemeente onderzoekt alle mogelijke opties hiervoor . 
Momenteel is men vanuit de gemeente alles in kaart aan het brengen. Voorbereidende 
gesprekken met verschillende geïnteresseerde clubs zijn lopende. Een van de mogelijke 
geïnteresseerden is  de Castle Crew voor het lokaal.  Aanpassingswerken zullen zich 
zeker ook nog opdringen  ( bediening verlichting voetbalvelden, enz... )    
Verdere opvolging, 
De Kastel Crew is een van de kandidaten om de vroegere infrastructuur van de 
voetbalclub Molenkring in gebruik te nemen; voorbereidingen zijn lopende ter invulling 
van deze locatie.  

 
- Momenteel is er vraag lopende voor een bijkomende parking in de Preistraat in Tielen. 

De overdrukparking zal een facelift krijgen zodat er meer capaciteit zal komen. De 
plannen zijn reeds opgemaakt.   
 
 

14. Varia punten. 
 
      -    Vanuit de gemeente is men volop bezig naar invulling van de verschillende overdekte  
            sportlocaties (hallen ) voor de gebruikers ( volleybal, zaalvoetbal, korfbal, enz…                              

Er is hiervoor een  deadline geweest tot en met 18 april 2021 met voorstellen vanuit de 
sportclubs. Begin mei zal de verdeling naar gebruik kenbaar gemaakt worden naar de 
verschikkende clubs. Dhr. Laenen Geert vraagt of met het aantal leden van een club 
rekening kan gehouden worden. Deze vraag is al verschillende jaren lopende.  

 
      -    Dhr. Walter Van Baelen laat nog weten dat de voetbalvelden ( 2 stuks )  gelegen aan de 
           vroegere molenkring momenteel worden aangepakt om deze terug in orde te krijgen voor 

eventuele voetbaltrainingen. Deze activiteiten gebeuren door interne medewerkers en 
externen partners van  Fc De Kempen. De  gemeente geeft hiervoor financiële subsidies 
aan deze club. Dhr. Laenen Geert vraagt zich af welke subsidies hiervoor gebruikt 
worden… er zijn meerdere clubs die hun velden in orde moeten houden…Gezien het 



gegeven van eenmalige actie is deze vorm van subsidies te verantwoorden legt 
Dhr.Walter Van Baelen toe.  

            De huidige regeling die vorig jaar van toepassing was tijdens de verlofperiode naar het 
            gebruik de twee trainingsvelden voor Ksk Kasterlee blijft wel behouden. Dit zal de 
            volgende jaren ook zou blijven verzekerde Dhr. Walter Van Baelen.  
 
     -     Vobako werkt  aan een dossier om beroep te kunnen doen op subsidies van de 

Vlaamse overheid. De noodzaak naar een extra sporthal is voor deze club toch wel groot. 
Verschillende medewerkers van Vobako hebben zich al laten informeren onder de 
noemer van opleidingen om een zo goed mogelijk dossier te kunnen opmaken .  
 
 

 
 
       
Een volgend extra overleg zal plaatsvinden op  05/05/2021 ( reeds besproken )    
 
 
 
Einde vergadering: 22.15 u 
Zorg intussen goed voor uzelf en elkaar 
 
 
De secretaris         De voorzitter 
Cnaepkens Dominique       Johan Bienens 
 
 
 


